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 Politisko partiju apvienība „Zaļo Zemnieku savienība” (ZZS) ir saņēmusi Jūsu 

15.septembra vēstuli, kurā Jūs vēlaties pirmsvēlēšanu periodā uzzināt partijas viedokli 

Jūrmalas iedzīvotājiem svarīgos jautājumos.  

 Esam gandarīti, ka Jūs, viena no aktīvākajām sabiedriskām organizācijām, 

kura darbojas, aizstāvot Jūrmalas pilsētas un tās iedzīvotāju intereses, esat izrādījuši 

aktīvu pilsonisko pozīciju valstij nozīmīgākā notikuma periodā.  

 Lai sniegtu Jums atbildi uz jūsu sagatavotajiem jautājumiem, ZZS š.g. 

27.septembrī sasauca paplašināto valdes sēdi, kurā izvērsās plaša viedokļu apmaiņa 

par Jūsu uzstādītajiem jautājumiem.   

 1.Jautājumā, vai esam gatavi atbalstīt likumprojektu, kurš pašvaldību 

iedzīvotājiem piešķirtu tiesības ierosināt pašvaldības līmeņa referendumus, kuru 

rezultāti būtu saistoši, ZZS izprot problēmas aktualitāti, sekojot Jūrmalas domes 

pēdējā laika notikumiem. 

 ZZS viennozīmīgi atbalsta iedzīvotāju aktīvu līdzdalību pašvaldības 

kompetences jautājumu risināšanā, kā arī iestājas par šo līdzdalības formu 

dažādošanu. Uzskatām, ka JAB izstrādātais likumprojekts šobrīd ir laba sākotnēja 

iestrāde diskusijas uzsākšanai ekspertu līmenī, lai sagatavotu precīzu priekšlikumu 

Saeimas komisijām. Šādās diskusijās mēs noteikti esam gatavi piedalīties. Mūsuprāt, 

likumprojekta precizēšanas gaitā tajā nepieciešams  ietvert tiesību normas, kas 

saturētu atbildes vēl uz diviem būtiskiem jautājumiem. Pirmkārt, kādos gadījumos 

pašvaldībās tiek rīkoti konsultatīvie  un lemjošie referendumi? Otrkārt, kādam 

iedzīvotāju skaitam jāpiedalās referendumā (piemēram, lemjošā referendumā), lai tas 

tiktu atzīts par notikušu? Pēc atbilžu sniegšanas uz uzdotajiem jautājumiem šāds 

likumprojekts steidzami būt virzāms pieņemšanai Saeimā. 

 2. Jautājumā, par Baltijas jūras un Rīgas jūras līča piekrastes aizsargjoslā 

esošo valsts un pašvaldību īpašumā esošo zemju atsavināšanu, ZZS piekrīt viedoklim, 

ka attiecīgās zemes arī turpmāk jāizmanto valsts un pašvaldību funkciju veikšanai. Lai 

veiktu jebkādas izmaiņas esošajā likumdošanā, kā svarīgākais vienmēr būtu ekspertu 

viedoklis.  

 

Ar cieņu,  
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